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Wyciąg z protokołu z LXIV Sesji RPŁ z dnia 29 marca 2023 r.
Radny Krzysztof Figat: Ja chciałbym zapytać Panią Dyrektor ZOZ-u, bo Pan
Starosta Malczyk powiedział nam, że ta kwota 250 000,00 zł to była kwota, jaką
mógł Zarząd Powiatu przeznaczyć na tą pożyczkę maksymalnie, natomiast
chciałbym zapytać Pani Dyrektor, jaka jest faktyczna potrzeba, z podziałem na
wynagrodzenia i płatności dla wykonawców. Dziękuję.
Wicestarosta Łowicki Piotr Malczyk: Szanowni Państwo, żeby było wszystko
precyzyjnie, dostaniecie Państwo w formie elektronicznej tą informację.

Wyciąg sporząd^ąiets^^w^sek

,^^
W. Kwasek Ins:

wWydziale Organizacyjnym

<^,

Od^r^^'- ^^ ^^v'


